

JUMO GmbH & Co. KG

Moritz-Juchheim-Straße 1
36039 Fulda, Germany

Phone: +49 661 6003-0
Fax: +49 661 6003-607

e-Mail: mail@jumo.net
Internet: www.jumo.net



More than **sensors + automation**

JUMO GmbH & Co. KG, D 36035 Fulda, Germany

Customer Information

E-Mail: Lorenz.Hohmann@jumo.net
Internet: http://www.jumo.net
Phone: +49 661 6003 – 213
Fax: +49 661 6003 – 607

Your ref.	Your message dated	Our ref.	dated	Responsible	Date
		LH/Exp.		Lorenz Hohmann	2011-09-22

CCC – CHINA COMPULSORY CERTIFICATION

Sehr geehrte Damen und Herren,

seit dem 01. August 2003 müssen alle in einer offiziellen Zertifizierungsliste genannten Produkte (siehe www.cnca.goc.cn) das CCC-Prüfsiegel tragen. Das Logo von CCC ist ein schwarzes Design auf weißem Hintergrund und darf nur von der China National Regulatory Commission for Certification and Accreditation (CNCA) bzw. von einem CNCA-beauftragten Unternehmen gedruckt werden. Dieses Prüfsiegel wird ausschließlich von der CNCA vergeben.

Nach Rücksprache durch unsere Niederlassung in China, JUMO Automation Dalian Co., Ltd. mit der CNCA und dem China Quality Certification Centre (CQC) sind JUMO Produkte nicht zertifizierungspflichtig und benötigen somit kein Prüfsiegel. Eine Bescheinigung für nicht zertifizierungspflichtige Produkte wird seitens der CNCA nicht für notwendig erachtet.

Für Auskünfte bzw. Rückfragen stehen Ihnen die Herren Lorenz Hohmann (Export – Tel.: +49 661 6003-213) und Harald Gienger (Qualitätswesen Tel.: +49 661 6003-271) gerne zur Verfügung.

Dear Sirs,

since the 1st of August 2003 all products indicated in an official certification list (please refer to website www.cnca.goc.cn) must bear the CCC-test seal.

The CCC logo is a black design on white background; only the China National Regulatory Commission for Certification and Accreditation (CNCA) or a company with the corresponding official order from CNCA are allowed to print this logo. Only CNCA is authorized to allocate the CCC test seal.

Based on discussions between our subsidiary in China – JUMO Automation Dalian Co., Ltd. – CNCA and the China Quality Certification Centre (CQC), such a certification is not required for JUMO products – therefore JUMO products do not need the CCC test seal.

According to the information provided through the CNCA, a confirmation to this effect is not necessary and thus such a confirmation for products which do not have to be certified is not issued through CNCA.

For further questions, please do not hesitate to contact

JUMO GmbH & Co. KG

Lorenz Hohmann
Export Department
Tel.: +49 661 6003 213

JUMO GmbH & Co KG

Harald Gienger
Quality Assurance Department
Tel.: +49 661 6003 271